## Visit by Audit Officials from Jiangsu, China 江蘇省審計管理人員到訪本公司

35 delegates of auditors from Jiangsu Province of China visited our office on 13 August 2010. They are managing audit officials working in the provincial government or municipal governments of major cities in Jiangsu including Nanjing, Suzhou, Wuxi, Changzhou, Zhenjiang participating in a study tour to Hong Kong.

Ms Pammy Fung, our Director, gave an introduction of our Company, outlining our background and latest developments, services and operations. Mr Edmund Li, Senior Manager of Technical Department, gave a presentation on risk management in the audit/accounting working environment. After the presentation, the group toured around our office, meeting and exchanging ideas with our colleagues. (B)

2010年8月13日,來自江蘇省共35名審計管理人員到訪本公司。他們分別是江蘇省政府或江蘇省多個主要城市包括南京、蘇州、無錫、常州、鎮江等的市政府多個部門負責審計工作的政府人員,來香港進行參觀學習活動。

訪問團到本公司辦公室參觀訪問,本公司董事馮珆女士向他們介紹本公司的背景、最新發展、服務及運作等方面。專業技術部高級經理李樹德先生則簡要論述在審計/會計工作方面的風險管理的議題。在專題演説之後,訪問團參觀本公司的辦公室,與同事會面及交流意見。®



Ms Pammy Fung, Director, introducing our Company 本公司董事馮珆女士向訪問團成員介紹本公司概況





專業技術部高級經理李樹德先生簡要論述在審計/會計工作方面的風險管理



